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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 06.06.2022 

 

 
Prítomní: 

(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Žiadosť o stanovisko k projektu „zvýšenie energetickej hospodárnosti budov: MŠ – Óvoda,  

    Sídl. Sever, MŠ, Sídl. SNP a ZŠ Gejzu Dusíka“ 

2. Kontrola plnenia úloh 

3. Informatívna správa o zápise žiakov do 1. ročníka ZŠ a detí do MŠ na školský rok  

    2022/2023 v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  

4. Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2022 

5. Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2022 

6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

7. Prerokovanie žiadosti o opravu a údržbu školských objektov – MŠ, Sídl. Clementisove  

    sady  

8. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Galanta na rok 2022 – oblasť školstvo 

9. Rôzne 

 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, PhD., predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných                  

a oboznámil ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený.  

 

1. Žiadosť o stanovisko k projektu „zvýšenie energetickej hospodárnosti budov: MŠ –  

    Óvoda, Sídl. Sever, MŠ, Sídl. SNP a ZŠ Gejzu Dusíka“  

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – požiadal vedúcu RIS, aby informovala členov KŠ 

o pripravovaných projektoch. 

Eva Vašáková – podala informácie o jednotlivých projektoch na zateplenie školských 

objektov. Projektová dokumentácia bola pripravená už dávnejšie, ale rozpočet je 

aktualizovaný. Spolufinancovanie nákladov pre mesto bude 5 % z celkových oprávnených 

výdavkov. Navrhujú sa rekonštrukčné práce a modernizácia z dôvodu zvýšenia energetickej 

hospodárnosti budov. Pri Materskej škole, Sídl. SNP sa už robí verejné obstarávanie, pri 

ďalších dvoch školských objektoch ešte nie je výzva, keď sa mesto zapojí, RIS bude 

informovať aj členov KŠ. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie informácie o jednotlivých žiadostiach, 

týkajúcich sa projektu „zvýšenie energetickej hospodárnosti budov: MŠ – Óvoda, Sídl. 

Sever, MŠ Sídl. SNP a ZŠ Gejzu Dusíka“ a odporúča ich na prerokovanie MsZ v Galante. 
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2.  Kontrola plnenia úloh 
     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Úloha  – na najbližšie zasadnutie KŠ doplniť údaje do informatívnej správy o výchovno-

vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 2021/2022 aj za ZŠ Z. Kodálya s VJM.  

   

Mgr. Renáta Zsidóová – informovala členov Komisie školstva o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch za I. polrok šk. roka 2021/2022 s doplnenými údajmi.  

  

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie kontrolu plnenia úloh, doplnenú 

Informatívnu správu o  výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 2021/2022. 

 

 

3.  Informatívna správa o zápise žiakov do 1. ročníka ZŠ  a detí do MŠ na školský rok   

     2022/2023 v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Renáta Zsidóová – uviedla materiál. 

Mgr. János Marsall – má také informácie, že na Strednej škole obchodu a služieb v Galante 

sa otvára základná škola v zriaďovateľskej pôsobnosti Regionálneho úradu školskej správy 

v Trnave. Chce vedieť prečo sa otvára nová škola v Galante, keď v základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta sú ešte voľné miesta. Mesto potrebuje materskú školu, nie 

základnú. 

Mgr. Lívia Gešková – vieme o tom iba toľko, že sa plánuje otvoriť základná škola, od 

septembra zatiaľ s prvou triedou, zápis ešte neprebehol. 

Mgr. Katarína Barcziová – v mnohých obciach sa rušia základné školy, táto nová základná 

škola v Galante by mala byť pre žiakov z okolitých obcí. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – nebudú to financie z mesta, tie deti, keď tu budú v Galante, tu 

sa prihlásia aj na strednú školu. 

Ing. Štefan Marczibányi – 100 detí sme tento rok neprijali do MŠ. Aj keď títo rodičia 

nemajú tu v Galante trvalý pobyt, ale tu pracujú a treba im ponúknuť aj túto službu, aby tu 

mohli ich deti navštevovať MŠ. Táto situácia bude reálna budúci rok aj pri základných 

školách, budeme mať viac detí a menej miest, preto je dobré, že sa tu v Galante otvorí nová 

ZŠ.  

Mgr. Lívia Gešková – z tých 100 detí je 64, ktoré sú z Galanty, ale nedovŕšili 3 roky 

k 31.8.2022. Podľa zákona nie je povinnosť zobrať deti mladšie ako 3 roky do MŠ. Tento 

problém by vyriešili detské jasle. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie Informatívnu správu o zápise žiakov do 1. 

ročníka ZŠ a detí do MŠ na školský rok 2022/2023 v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Galanta. 

 

4.  Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2022 
  

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol schváliť vyplatenie odmien pre členov komisie – 

odborníkov z radov občanov v plnej výške. 
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Komisia školstva jednomyseľne schválila vyplatenie odmien pre členov komisie školstva – 

odborníkov z radov občanov za I. polrok 2022 podľa priloženej prílohy (Príloha č. 1). 

 

5.  Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2022 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol schváliť predložený návrh plánu práce. 

 

Komisia školstva berie na vedomie a jednomyseľne schvaľuje návrh plánu práce komisie 

na II. polrok 2022 v predloženom znení (Príloha č. 2). 

 

 

6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

 

Mgr. Lívia Gešková -  momentálne nemáme žiadosti na OSS. 

 

7. Prerokovanie žiadosti o opravu a údržbu školských objektov – MŠ, Sídl. Clementisove  

    sady  

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala prítomných členov komisie o žiadosti pani riaditeľky 

Materskej školy, Sídl. Clementisove sady. Pani riaditeľka žiada finančné prostriedky vo výške 

10 415,52 € na nákup potrebných spotrebičov do školskej jedálne, nakoľko sa po otvorení 

dvoch nových tried  zvýši počet detí v MŠ a kapacita doterajších spotrebičov je 

nepostačujúca. K žiadosti sú priložené 3 cenové ponuky. V rozpočte je ešte 10 000 € na 

opravu a údržbu školských objektov. 

Zuzana Gauliderová – v tejto MŠ je kuchyňa z roku 1960. Nebola dobre vybavená, 

spotrebiče sú zastaralé. MŠ sa rozširuje, počet detí sa zvýši ale z projektu bola vynechaná 

školská jedáleň. Ja budem ešte na Komisii finančnej žiadať ďalšie zvýšenie pre túto MŠ vo 

výške 2 500 €. 

Mgr. János Marsall – sú financie v rozpočte, treba poskytnúť. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – komisia školstva na svojom poslednom zasadnutí dňa 

04.04.2022 prerokovala žiadosti na opravu a údržbu školských objektov a schválila pre MŠ, 

Sídl. Clementisove sady 18 000 € na opravu školskej kuchyne a 7 000 € na výmenu  

spotrebičov v kuchyni. Teraz je tu žiadosť na 10 415,52 €. Keď sa náhodou vyskytne ešte 

nejaký problém, tak to môžeme ešte riešiť ako mimoriadnu situáciu, pani vedúca je v kontakte 

s pani riaditeľkou. Nevidím dôvod na ďalšie navýšenie len tak, bez podkladov.  

Ing. Štefan Marczibányi – schváľme to, čo teraz máme a potom uvidíme, keď tu bude ďalšia 

žiadosť, tak sa budeme rozprávať o navýšení finančných prostriedkov. 

Mgr. Lívia Gešková – pán Marczibányi navrhol pred tromi rokmi 10 000 € pre MŠ, Sídl. 

Clementisove sady, pre prípad, keď sa bude vykonávať prístavba dvoch tried a vyskytnú sa 

nejaké veci, ktoré treba opraviť. V apríli komisia školstva schválila MŠ 25 000 €, vyúčtovať 

ich majú do konca septembra. Teraz je tu žiadosť na 10 415,52 €. S pani riaditeľkou som sa 

rozprávala osobne, povedala, že s tým bude všetko vybavené, vie ešte aj hrnce a taniere  kúpiť 

z vlastných príjmov MŠ.  

Zuzana Gauliderová – prečo by mala riaditeľka niečo dokupovať z vlastných príjmov?  

Prečo sa pri projekte nemyslelo na školskú kuchyňu? Ja som tam bola osobne a videla som, že 

tá kuchyňa je v hroznom stave. 
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PaedDr. Peter Černý, PhD. – aj ostatné školy používajú vlastné príjmy, keď treba si doložiť 

k nejakým opravám. S otázkami na projekt sa treba obrátiť na tých, ktorí to robili. 

 

Komisia školstva prerokovala žiadosť riaditeľky MŠ, Sídl. Clementisove sady a 

jednomyseľne schválila pridelenie finančných prostriedkov vo výške 10 000 € na výmenu 

spotrebičov do školskej kuchyne. 

 

 

8. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Galanta na rok 2022 – oblasť školstvo 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala, že návrh na úpravu rozpočtu sa skladá zo štyroch častí: 

1) navýšenie mzdových prostriedkov od 01.07.2022 o 3% pre MŠ, ZUŠ, CVČ, ŠKD a ŠJ vo  

    výške 18 177 € 

2) navýšenie mzdových prostriedkov pre ZUŠ, Sídl. SNP, pre MŠ – Óvoda, Sídl. Sever a pre  

    CVČ – Spektrum, z dôvodu vyplatenie odchodného, odstupného a jubilejnej odmeny, spolu  

    vo výške 23 640 € 

3) navýšenie mzdových prostriedkov pre MŠ, Sídl. Clementisove sady z dôvodu otvárania  

    dvoch nových tried (7 zamestnancov navyše) od septembra do decembra 2022 vo výške  

    33 284 € 

4) navýšenie mzdových prostriedkov pre ZŠ Gejzu Dusíka a ZŠ, Sídl. SNP potrebujú dvoch  

    nových zamestnancov do ŠKD, spolu vo výške 10 790 €.  

Komisia školstva jednomyseľne schvaľuje predložený návrh na úpravu rozpočtu mesta na 

rok 2022 a odporúča MsZ na schválenie.  

9. Rôzne 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – pán poslanec Bottka ma poprosil, aby som tlmočil prosbu 

rodičov, preveriť školské bufety na ZŠ. Rodičia sa sťažovali, že veci, ktoré sa predávajú 

v bufetoch nie sú v súlade s tým, čo by sa malo predávať. 

Mgr. Lívia Gešková – preveríme stav školských bufetov a poskytneme informácie. 

 

 

Na záver zasadnutia predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť, za spoluprácu 

v I. polroku 2022 a stanovil termín najbližšieho zasadnutia na 25.08.2022. 

 

 

 

            PaedDr. Peter Černý, PhD., v. r. 

            predseda komisie  
 

 

 

V Galante dňa 16.06.2022                                                          

Zapísala: Mgr. Renáta Zsidóová 

                             


